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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (1) 

 
Sammanträdesdatum 

 

Kommunala Pensionärsrådet 2022-04-22  

 

          Utdragsbestyrkande         Justerarens signatur 

 

KPR § 9 

Godkännande av dagordning 
Dagordning godkänns. Informationen tas till protokollet.  

Val av justerare 
Till justerare väljs Gun Söderstedt. Informationen tas till protokollet.  

Föregående protokoll 
Inga synpunkter på föregående protokoll.  Informationen tas till protokol-
let.  
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Sammanträdesdatum 

 

Kommunala Pensionärsrådet 2022-04-22  

 

          Utdragsbestyrkande         Justerarens signatur 

 

KPR § 10 

Valdeltagande 
Dafina jobbar som samordnare till valet som ska ske i höst. Kommunstyrel-
sen har ett mål med att öka deltagandet med 4%. Visar ett bildspel som 
bifogas protokollet.  
Man undrade hur man gjorde praktiskt när man har röstningen på ett vård- 
och omsorgsboende. Det åker ut 2 röstmottagare och under tiden dessa är 
här får alla på boende rösta samt även anhöriga och personal. Precis som i 
en vallokal finns det inga politiker ute vid röstningen och heller inget mate-
rial. Detta får skickas till varje medborgare inför valet, så även om man bor 
på vård- och omsorgsboende. 
Har man behov av stöd vid röstningen så har man rätt att få hjälp med t.ex. 
få ner valsedlar i kuvert och då får man säga till röstmottagarna att man 
behöver hjälpen.  
Man söker röstmottagare, så är man politiskt oberoende får man gärna 
kontakta Dafina vid intresse. 
Man kan även som tidigare år rösta genom ombud. Då får man besöka 
Rådhuset med den som ska rösta och den som ska vara ombud för att 
hämta ombudsmaterial som kan användas vid röstningen. Kan man inte ta 
sig till en vallokal så finns möjligheten med ambulerande röstning. Då 
ringer man och bokar detta och röstmottagare kommer till hemmet och 
hjälper en med röstningen. 
Bortsett från att vallagen har ändrats och stärkts har det annars inte skett 
några förändringar.  
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Sammanträdesdatum 

 

Kommunala Pensionärsrådet 2022-04-22  

 

          Utdragsbestyrkande         Justerarens signatur 

 

KPR § 11 

Boendeplan 
Mats Bertram presenterar boendeplan för vård- och omsorgsboende.  
Bildspel bifogas till protokollet.  
Man hade en fråga kring den nedåtgående siffran i Åhus och anledningen är 
att många yngre väljer att flytta till Åhus vilket bildar ett generationsskifte 
och visar då på lägre siffror än tidigare. 
Det har beslutats att regeringen avsätter 91 miljoner till skyddsrum. Har 
man tänkt på att bygga skyddsrum till boende, t.ex. Akasiavägen. Det är 
inget som man tänkt på i dagsläget och upphandling är tilldelad för bygget. 
Det är inget som Mats kan ta beslut om utan i så fall måste detta gå till 
Kommunfullmäktige men man tar frågan vidare.  
Jan som sitter med i Kommunstyrelsen ställer frågan på nästa veckas möte.     
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Sammanträdesdatum 

 

Kommunala Pensionärsrådet 2022-04-22  

 

          Utdragsbestyrkande         Justerarens signatur 

 

KPR § 12 

Boendeprio 
Veronica presenterar boendeprioriteringen som bifogas protokollet.  
Man undrade över byteskön för demens, är det kunden eller anhörig som 
vill byta till annat boende och det är lite både.  
Under informationen med boendeplan diskuterades också parboende, hur 
många har fått bifall respektive avslag. Se statistik nedan. 
2020: 377 bifall, 37 avslag 
2021: 350 bifall, 29 avslag  
20220101–20220422: 115 bifall, 8 avslag   
Man undrade om det var några större förändringar mellan 2020 och 2021 
och nej det är det inte. Ett år med covid-19 kan likställas med ett år med 
influensa vad gäller statistiken. 
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Sammanträdesdatum 

 

Kommunala Pensionärsrådet 2022-04-22  

 

          Utdragsbestyrkande         Justerarens signatur 

 

KPR § 13 

Patientsäkerhetsberättelse 
Katarzyna- Wisniewska, MAS (medicinskt ansvarig sjuksköterska) och 
Linda Widmark, MAR (medicinskt ansvarig rehabilitering). 
Bildspel bifogas protokollet. 
Man undrade hur man jobbar för att kvalitetssäkra framåt och förbättra 
inför framtiden. Statistik som bildspelet visar har även presenterats för 
nämnd och ledningsgrupp där ansvariga inom kommunen jobbar med 
frågorna. Vissa av sakerna ligger också i styrkortet som nämnden får ta del 
av. Man kan också i statistiken söka fram t.ex. olika boende, privat eller 
kommunal aktör och kan här då se om någon sticker ut, bra eller dåligt och 
då ta hjälp av varandra i arbetet.  
Man undrade också om det finns resurser för att genomföra alla de mål 
som presenterats och det finns. Man behöver bara belysa och lyfta upp de 
område vi behöver jobba lite extra med. Det handlar också om att inte göra 
allt på en gång utan lägga fokus på en sak i taget.  
Hur jobbar man med nutritionen då den är viktig för hur allt annat funge-
rar. Man analyserar hur det ser ut för kunden för att sedan kunna anpassa 
vad denne behöver och man kan göra detta bättre.  
Det finns redan idag mycket utbildningar kring de målen man har och vissa 
behöver kanske uppdateras eller göras nya. Man har också olika samver-
kansgrupper t.ex. inom palliativ vård.    
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Sammanträdesdatum 

 

Kommunala Pensionärsrådet 2022-04-22  

 

          Utdragsbestyrkande         Justerarens signatur 

 

KPR § 14 

Ordförande informerar 
Skånetrafiken 
Ordförande har varit på möte hos presidiet för Trafiknämnden. 
Man har nu påbörjat en dialog med presidiet kring lagstiftningen kring 
färdtjänstlagen. Man framförde även de synpunkter som kommer från 
råden, då främst KRF. Man vill ha en översyn på nationell nivå av färd-
tjänstlagen. Det har totalt varit 13 avslag på färdtjänst när det gäller syn-
svaga/synskadade.   

 

 

 

 

7



 
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (2) 

 
Sammanträdesdatum 

 

Kommunala Pensionärsrådet 2022-04-22  

 

          Utdragsbestyrkande         Justerarens signatur 

 

KPR § 15 

Övriga frågor 
Covid-läge 
I nuläget finns det 2 personer i vård- och omsorgsboende som har covid. I 
övriga verksamheter är det lugnt. Man har såklart fortfarande vissa medar-
betare som drabbas men inte alls i samma omfattning som tidigare. 
Fr.o.m. 7/4 tog förvaltningschefen ett nytt beslut gällande munskyddsan-
vändning och gäller nu bara i kundnära arbete. Där det finns konstaterad 
eller misstänkt smitta använder man sig av full skyddsutrustning.  
 
Personalläge 
Precis som alltid så har vissa har löst sommaren och vissa fortsätter jobba 
på det.  
Vad gäller sjuksköterskorna så är nästan alla återbesatta, 11 av 15 klara.  
 
Rätt att delegera vidare 
Man hade synpunkt på att anbudet låg fel i tid vid jul. Butiker såsom Ica 
Maxi och Coop hade inte tid att lägga anbud. Båda dessa företag ställde 
frågor om upphandlingen men har sedan valt att inte lämna något anbud. 
När ärendet var uppe i nämnden beslutades det att ärendet delegerades 
vidare till förvaltningschefen för att skriva avtal med leverantören. Då det 
bara var en som lämnade in blev det också denna som blev tilldelad beslu-
tet. Detta informerades sedan nämnden. Ordförande har ställt frågan till 
upphandlingsenheten kring om man hade haft rättslig grund att avbryta 
upphandlingen pga. Att det bara fanns ett anbud och svaret var då nej.  
Upphandlingsenheten var inbjudna till dagens möte men kunde inte delta 
så vi försöker boka in dem till junis möte men har inte fått svar kring detta.  
Vill man så har man möjligheten att göra sina inköp själv. Man behöver inte 
använda sig av digitala inköp men det är inget som hemtjänsten kommer 
bistå med utan detta är i så fall med hjälp av handlaren eller av anhöriga.  
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Sammanträdesdatum 

 

Kommunala Pensionärsrådet 2022-04-22   

 

        Utdragsbestyrkande                                         Justerarens signatur 

 

 
Uppstart vård/serviceteam 
Sker i oktober 2022. Man jobbar nu med förberedelser, ansökningar till 
serviceteam mm.  
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